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Lejárt határidejû határozatok végrehajtása: 

 

44/2008. (V.14.) számú Képviselõ-testületi határozat 

 

Gárdonyi Géza Tagiskola kerítés létesítésére, udvar burkolására, a pályázat 

határidõre benyújtásra került az Észak-Magyarországi Regionális Fejlesztési Tanács 

által meghirdetett decentralizált helyi önkormányzati feladatok tárgykörében. 

 

45/2008. (V.14.) számú Képviselõ-testületi határozat 

 

A Nemzeti Vágta országos rendezvényen községünket 2 fõ képviselte, sikerrel. 

 

46/2008. (V.22.) számú Képviselõ-testületi határozat  

 

A testület a lejárt határidejû határozatok végrehajtásáról és az ülések között történt 

fontosabb eseményekrõl készített jelentést megtárgyalta és a kérdésekre adott 

válaszokkal elfogadta. 

 

47/2008. (V.22.) számú Képviselõ-testületi határozat 

 

A 2007. évi gyermekvédelmi és gyámhatósági tevékenység átfogó értékelését 

bemutató elõterjesztést változatlan tartalommal elfogadta a testület. 

 

48/2008. 49/2008. és 50/2008. (V.22.) számú Képviselõ-testületi határozat 

 

A Sajó-Bódva Völgye és Környéke Hulladékkezelési Önkormányzati Társuláshoz való 

települési csatlakozásokat, a Társulás Alapító okiratának módosítását, valamint a 

Társulási Megállapodás módosítását a testület egyhangúlag elfogadta. A 

határozatok határidõ elõtt elküldésre kerültek. 

 

51/2008. (V.22.) számú Képviselõ-testületi határozat 

 

2008. július 28. napjától Önkormányzatunk a határozatnak megfelelõen 7.000 E Ft 

folyószámlahitelt igényel az OTP Bank Nyrt-tõl. Az igényléshez szükséges iratok 

elkészültek és elbírálás céljára postázásra került. 

A hitel folyósításának várhatóan nem lesz akadálya. A hitel elbírálása folyamatban 

van, a hitelszerzõdés még nem került aláírásra. 
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52/2008. (V.22.) számú Képviselõ-testületi határozat 

 

Lakossági kérelem alapján, az Arany J. úti ingatlanokhoz csatlakozó beépítetlen 

területre hozott határozatot a testület. Az eladás ténye mellett az árat is 

meghatározta. A vételi szándékról még nem értesültünk. 

 

53/2008. (V.22.) számú Képviselõ-testületi határozat 

 

Játszótér kialakításra irányuló pályázat elkészítésére vonatkozó keret-megállapodás 

kötésére került sor az Info-Datax Kft-vel. Az aláírt példány elküldésre került a kitételek 

ismertetése mellett. 

 

 

A Képviselõ-testület 2008. május 22-i ülése után történt 

fõbb események összefoglalója 

 

 

 

Az Óvoda gyermeknapja a Kastélykertben, az Általános Iskoláé Szanticskán került 

megrendezésre. 

 

Folyószámlahitel felvételhez az egyeztetés, az adatlap, a kérelem kitöltés megtörtént, 

kedvezõ elbírálás esetén kerülhet sor a hitelszerzõdés aláírására. 

 

Mûködésképtelen önkormányzatok támogatására kiírt pályázat benyújtásra került, 

elbírálása késõbbi idõpontban várható. 

 

Foglalkoztatás egészségügyi szerzõdés felülvizsgálata megtörtént, a szerzõdés Dr. 

Bakonyi Judit háziorvossal aláírásra került. 

 

Kockázatelemzés során az intézményi és szociális étkeztetést végzõ konyha estében 

a feltárt hiányosságok pótlása feltétlenül indokolt, (érintésvédelem, porral oltó pótlás, 

szabványossági felülvizsgálat). 

 

Május 30-án szép, színvonalas ünnepség keretében elballagtak az óvodás 

gyermekek. 

 

Május 31-én és június 1-jén került megrendezésre a Nemzeti Vágta. Szponzorunknak 

köszönhetõen a rendezvényt teljes jogú tagként, településként nézhettük végig és 

aktív jelenlétünkkel kiállítási, sátrunkkal öregbítettük községünk hírnevét. 

 

Pedagógusnap alkalmából pezsgõvel köszöntöttem pedagógusainkat.  

 

Akadálymentesítési pályázataink szerzõdésének aláírásához a szükséges okmányok, 

igazolások elõkészítését végezzük.  

 

Többcélú Társulás kezdeményezésére a Volán és MÁV szakemberei tartottak 

tájékoztatót a tömegközlekedés jelenlegi és távlati lehetõségeirõl. Megállapítható, 

hogy járatritkítás és színvonal visszaesés következett be. 
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Június 7-én kerül megrendezésre az elsõ Falunapunk Juniális néven. A jól szervezett és 

viszonylag kedvezõ idõjárás mellett a helyi lakosok és idelátogató vendégek jól 

érezték magukat. A rendezvény sikeres volt. 

 

Az óvodakertben felszerelt térfigyelõ kamerák jól mûködnek, üzemzavar nem fordult 

elõ, jótékony hatása érzékelhetõ. 

 

 

Kérem jelentésem megvitatását és elfogadását. 

 

 

 

Szuhakálló, 2008. június 10. 

 

 

                                                                                             Tinyó Ottó  

                                                                                          polgármester  


